
                                                   

 

Skolebestyrelsesmøde  

Hvidebækskolen 

 

D. 23.03.2021  

kl.17.00 - 19.00 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Louise Brix Guldbrandsen, Line Christiansen, Ditte Andersen, Rikke 

Larsen, Christian Bechsgaard, Daniel Kim Køllgaard 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Anita Rathje  

SKOLELEDELSEN: Steen Windfeldt, Line Mie Hjorth Christensen, Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand: Mia Næstformand: Kasper 

FRAVÆRENDE:  

DAGSORDEN 

Godkendelse af dagsorden og godkendelse af referat fra sidste møde  

- Referat vedhæftes som bilag.  

Elevrådet 

- Orientering og debat om elevrådets punkter 

Får vi det snart fixet? 

- Status på renovering af biblioteket, planer og udsigter, herunder en rundvisning på 

skolen.  

Principper for Vikardækning. 

- En fortsættelse/genopfriskning af indhold til udarbejdelse af principper, som skal gæl-

de, når der er brug for vikar. Refleksions-udkast til principper er vedhæftet dagordnen. 

 

Overvejelser og opmærksomhedspunkter i forhold til gode principper for vikardækning 

blev drøftet og tages op til beslutningspunkt næste skolebestyrelsesmøde. Udkast til 

nyt princip sendes med næste dagsorden.  

Det endelige princip tages med til orientering på MED-møde efterfølgende. 

Årshjul for Skolebestyrelsens arbejde 

- Med inspiration for kurset med Skole & Forældre skal vi have lavet et årshjul, så vi sik-

rer os at vi kommer ”hele vejen rundt”.  

- Hvordan sikrer vi at få såvel aktuelle punkter som opfølgning på tidligere punkter, med 

på vores møder? 

 

Det eksisterende årshjul fastholdes men rettes til, så det er up-to-date i forhold til 

valgperiode. Yderligere suppleres der med punktet ”principper” hvert kvartal.  

 

Der ønskes et princip for klasserådet, kan evt. lægges ind under princippet for skole-

hjem-samarbejde. 

Opfølgning på Sikker Skolevej.  



- Har vi nyt fra det kommunale eller andre informationer, vi skal følge op på? 

 

Rambøll har været i gang med at lave test af trafikken. Der er endnu ikke kommet 

nogle tilbagemeldinger derpå. Skoleledelsen kontakter det administrative niveau og hø-

rer hvor i processen vi er. 

 

Skolebestyrelsen gør opmærksom på at der kan være et behov for yderligere skolepa-

trulje – placeret på skolevej, hvor der er megen morgentrafik, samt intet fodgænger-

felt.  

Skoleledelsen undersøger muligheden for øget patruljekapaciteten, samt evt anden tra-

fiksikring for de elever der kommer langs skolevej. 

 

Der sendes en opfordring ud til forældrene at parkere eller aflevere ved hallen. Skole-

bestyrelsen (formanden) skriver ud. Opfordringen skrives også i nyhedsbrevet.  

 

Ledelsen opfordrer personalet til at parkere ved hallen. 

Nyhedsbrevet 

- Det næste nyhedsbrev, som annonceret på vores forrige møde, er endnu ikke sat i 

trykken. Vi har aftalt afsnit om information om hvilke bestyrelsesmedlemmer, som har 

kontakten til hvilke klasser OG at de derud over skulle være et ”Corona-særnummer”. 

Dér sker jo hele tiden noget, så vi har mulighed for at få det nyeste med. 

- Er der andet, som har vigtighed aktuelt?  - Brevet udsendes inden påskeferien med 

samtidigt ønske om god påske fra bestyrelsen.  

 

Ud over ovennævnte punkter skriver elevrådsformaden et afsnit om, hvordan det er at 

komme tilbage i skole. 

Forventningsfolder  

- MED-udvalget har lavet en forventningsfolder med afsæt i skolens værdiregelsæt. Ud-

valget ønsker at skolebestyrelsen bliver en del af folderen. 

 

Bestyrelsen bakker op om folderen og vil gerne have et bestyrelsesafsnit, der kan skri-

ves ind. 

Folderen deles ud til alle elever i det kommende skoleår, evt i forbindelse med skole-

opstart eller forældremøde, samt lægges på hjemmesiden.  

Formand og næstformand laver et udkast. 

Gensidig orientering 

Der har været afholdt ansættelsessamtaler, med et bredt og kompetencefyldt ansøger-

felt og der er ansat to nye medarbejdere på skolen (IC afdelingen) 

Eventuelt  

Utilfredshed omkring SFO feriepasning i påskeferien, som i år foregår på Firhøjskolen. En af 

skolens forældre har ytret sin utilfredshed i avisen. Bedre og hurtig formidling af ordningen 

ønskes og tages til efterretning. 

Ordningen er en politisk beslutning. Forældrebestyrelsen ønsker at skrive et internbrev til 

BLU, samt evt et læserbrev derefter. 

Kommende skolebestyrelsesmøder:   

28.4., 31.5. 

Alle ordinære møder afholdes fra kl.17.00-19.00 
 

 


